
Zápis 
z rokovania Komisie mládeže a športu Mestského zastupiteľstva mesta Trnava  

Mestský úrad v Trnave, 16. 3. 2023 

 
Prítomní: Juraj Fuzák, Mgr. Marek Neštický, PhDr. Katarína Ďurková, PhD., Ing. Andrej Farkaš, Ing. Vladimír 

Ekhardt, Ing. Jozef Šúst, Juraj Šarmír, Mgr. Adriana Hosťovecká, Ing. Boris Škremka, Mgr. Denisa Plesnivá, Jozef 

Filípek, Marián  Hýbela, Roman Holekši, Samuel Rosinský, Radovan Erent, Igor Pavelek 

Ospravedlnení: Ing. Marián Schwarz, Ing. Richard Sládek, MUDr. Branislav Kramár 

Ďalší prítomní: Ľubica Miksádová, Mgr. Michal Špernoga, Ing. Lenka Klimentová 

 

Program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Predstavenie členov komisie 

3. Prehodnotenie predložených žiadostí o dotáciu na rok 2023 – oblasť športové aktivity 

4. Zámer vytvorenia webovej stránky pre oblasť športu 

5. Rôzne  

6. Záver  

 

K bodu č. 1: 

Rokovanie komisie mládeže a športu otvoril predseda komisie Juraj Fuzák, ktorý prítomným členom komisie 

predložil návrh vyššie uvedeného programu rokovania. 

 

Uznesenie č. 7: Program rokovania komisie  

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Predstavenie členov komisie 

3. Prehodnotenie predložených žiadostí o dotáciu na rok 2023 – oblasť športové aktivity 

4. Zámer vytvorenia webovej stránky pre oblasť športu 

5. Rôzne  

6. Záver  

             

            Hlasovanie Komisie mládeže a športu MZ: 
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Mgr. Marek Neštický /    

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Ing. Richard Sládek  Ospravedlnený  

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár Ospravedlnený  

Mgr. Adriana Hosťovecká    
Neprítomná na 

hlasovaní 

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /    

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    



Ing. Vladimír Gubrický /    

Radovan Erent /    

Igor Pavelek /    

 

Bolo prijaté Uznesenie č. 7: 

Komisia mládeže a športu schválila program rokovania zasadnutia.  

 

K bodu č. 2: 

Predseda komisie vyzval prítomných členov komisie, vzhľadom k tomu, že niektorí členovia sú noví, aby sa 

v krátkosti predstavili.  

 

K bodu č. 3: 

 Komisia prehodnotila žiadosti pre oblasť športové aktivity na rok 2023, pričom navrhla nasledovné sumy:  

 

1. žiadateľ FC Spartak Trnava na projekt Medzinárodný futbalový turnaj starších žiakov v Španielsku  -

Madrid Football cup – suma 2500,- € 

2. žiadateľ Judo Klub Trnava, na projekt Vybavenie klubu športovými potrebami – suma 0,- € 

3. žiadateľ Krasokorčuliarsky klub Trnava na projekt 15. ročník Tirnavia Ice Cup – sumu 1000,- €. 

 

            Hlasovanie Komisie mládeže a športu MZ: 
 

Meno a priezvisko člena komisie 
Hlasovanie 

Zdôvodnenie 
za proti 

zdržal 

sa 

Juraj Fuzák /    

Mgr. Marek Neštický /    

PhDr. Katarína Ďurková, PhD. /    

Ing. Marián Schwarz Ospravedlnený 

Ing. Andrej Farkaš /    

Ing. Vladimír Ekhardt /    

Ing. Richard Sládek  Ospravedlnený  

Ing. Jozef Šúst /    

Juraj Šarmír /    

MUDr. Branislav Kramár Ospravedlnený  

Mgr. Adriana Hosťovecká    
Neprítomná na 

hlasovaní 

Ing. Boris Škremka /    

Mgr. Denisa Plesnivá /    

Jozef Filípek /    

Marián Hýbela /    

Roman Holekši /    

Samuel Rosinský /    

Ing. Vladimír Gubrický /    

Radovan Erent /    

Igor Pavelek /    

 

 

Bolo prijaté Uznesenie č. 8: 

 Komisia mládeže a športu MZ schválila podporiť, resp. nepodporiť predložené žiadosti pre oblasť Športové 

aktivity na rok 2023.  

 



 
K bodu č. 4: 

 Predseda komisie informoval o tom, že v rámci vytvorenia novej web stránky mesta je potrebné vytvorenie 

aj podstránky, resp. novej web stránky týkajúcej sa športu a športových aktivít v Trnave.  

 Prítomní účastníci jednoznačne súhlasili s týmto návrhom, pričom by malo ísť o komplexné údaje týkajúce 

sa 3 hlavných skupín: športoviská, športové kluby a kalendár športových podujatí. Vznesené požiadavky budú 

zaslané na doplnenie všetkým členom komisie. Návrh požiadaviek bude postúpený tvorcom stránky na vyjadrenie 

k ich realizovateľnosti.  

 

K bodu č. 5: 

 V bode rôzne vystúpila riaditeľka Správy majetku mesta Trnava Ing. Lenka Klimentová, ktorá oboznámila 

prítomných o tom, ktoré športové zariadenia organizácia SMMT spravuje. Zároveň požiadala prítomných, aby jej 

oznámili požiadavky na vylepšenie, poprípade lepšie fungovanie v týchto zariadeniach a mali tak spätnú väzbu aj od 

športových klubov, ktoré tieto priestory využívajú.   

 

 Zo strany členov komisie bola navrhnutá požiadavka na vypovedanie zmluvy, na základe ktorej sa 

prevádzkuje lanové centrum v areáli Slávia Trnava. Uvedený priestor by bolo možné využiť na areál, na ktorom by 

mohla športovať široká verejnosť. Odbor školstva, mládeže a športu zistí podmienky vypovedania tejto zmluvy.   

 

 Predseda komisie predstavil prítomným návrh výstavby tréningových hál v športovom areáli Slávia Trnava. 

V prezentácii bolo predstavených 6 variantov umiestnenia týchto hál. V rámci diskusie sa komisia jednohlasne 

priklonila k Variantu 01 – športové korzo Slávia.  

 

 Radovan Erent predstavil projekt v rámci mestského programu rozvoja telovýchovy Trnava v pohybe. 

Navrhol predstavenie projektu trénerom športových klubov, ktoré získali dotáciu z rozpočtu mesta. Na základe tohto 

podnetu bude zvolané stretnutie, na ktoré budú pozvaní zástupcovia a tréneri športových klubov, ktorým bola 

poskytnutá dotácia z rozpočtu mesta.  

 

 

K bodu č. 6 

V závere rokovania sa predseda komisie poďakoval všetkým členom za účasť a rokovanie ukončil. Ďalšie 

rokovanie komisie sa uskutoční podľa potrieb Komisie.    

 

 

 

Zapísal:  

Ing. Ľubica Miksádová – v.r. 

 

 

Za správnosť: 

Juraj Fuzák – v.r. 

predseda komisie  

 

 

 

 

 


